

Originale

Auswirkungen des ersten Corona-Lockdowns auf Fallzahlen und Therapiedichte der stationären Rehabilitation in Rheinland-Pfalz

*K. Freidel, B. Röhrig, B. Feeser,
P. Kretschmer, M. Leisse
und J. Heckmann*

Outcome medizinischer Rehabilitation im Spiegel multipler Ergebniskriterien – Konzept und Gütekriterien

*J. Schmidt, R. Nübling und
U. Kaiser; für die Requamo-II-
Forschungsgruppe*

Qualitätssicherung der Deutschen Rentenversicherung bei der Rehabilitation von Patienten nach einer Hüft-Totalendoprothesen-Operation aus der Sicht von leitenden Therapeuten orthopädischer Rehabilitationskliniken

*A. Flemming, M. Müller
und J. Klewer*

Übersicht

Yoga am Arbeitsplatz: Eine Übersicht

C. Ellefsen und T.S. Kaeding

Kasuistik

67-jähriger Patient mit Alkoholentzugsdelir, Wernicke-Enzephalopathie und Raumforderung in der CCT

H.J. Koch und C. Raschka

Original

115 Effects of the first corona lockdown on number of rehabilitants and therapy density of inpatient rehabilitation in Rhineland-Palatinate

*K. Freidel, B. Röhrig, B. Feeser,
P. Kretschmer, M. Leisse
and J. Heckmann*

123 Outcome of medical rehabilitation in the mirror of multiple outcome criteria – concept and quality criteria

*J. Schmidt, R. Nübling and
U. Kaiser; for Requamo-II-
Forschungsgruppe*

145 Quality assurance of the German pension insurance among patients after total hip replacement surgery assessed by head therapist of orthopedic rehabilitation hospitals

*A. Flemming, M. Müller
and J. Klewer*

Review

152 Yoga as a workplace-based sports activity: An overview

C. Ellefsen and T.S. Kaeding

Case Report

159 67-year-old patient with alcohol withdrawal delirium, Wernicke's encephalopathy, and space-occupying lesion in head CT

H.J. Koch and C. Raschka